
Fra: Borgmesteren TMF  

Sendt: 29. marts 2019 11:57 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg <indrebylokaludvalg@okf.kk.dk> 

Cc: Christian Christensen <CC@kk.dk>; Jeppe Lefoli Ernst <G48L@kk.dk>; Bent Lohmann 

<Bent@Lohmann.be> 

Emne: Svar om hotelprojekter i Indre By (2019-0075488) 

 

Kære Bent Lohmann og Indre By Lokaludvalg 

 

Tak for jeres henvendelse om hotelprojekter i Indre By fra den 18. marts 2019.  

 

Da I har henvendt jer til hele Teknik- og Miljøudvalget, svarer jeg her som formand for udvalget. Her svarer 

jeg desuden kun på de ting, der vedrører Teknik- og Miljøudvalget, mens jeg forventer, at 

overborgmesteren vil besvare de dele, der henholder sig til Økonomiudvalget.  

 

Jeres henvendelse og dette svar vil desuden blive sendt til resten af Teknik- og Miljøudvalgets medlemmer, 

der kan svare af egen drift.  

 

Jeg har bedt Teknik- og Miljøforvaltningen om at forholde sig til jeres henvendelse. Det kan I læse i det 

vedhæftede notat.  

 

Personligt kan jeg dog sige, at Enhedslisten går til kommuneplansforhandlingerne med et ønske om at 

stoppe med at bygge hoteller i Indre by, fordi vi ønsker en kommuneplan, der spreder hoteller og turismen 

ud i byen. 

 

 
Med venlig hilsen  

Ninna Hedeager Olsen 

Teknik- og Miljøborgmester 
_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  

Københavns Rådhus, 1.sal vær.36  
1599 København V  
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